

DIAJAR NGAIDENTIPIKASI NILAI SOSIAL DINA TEKS LAGENDA
NGAGUNAKEUN METODE MIND MAPPING
DINA MURID KELAS VII SMP PELITA BANDUNG
TAUN AJARAN 2019/2020

ku
GAGAN RIZKI MUNGgaran

RINGKESAN

Maca mangrupa salah sahiji aspek anu kawilang penting dina proses meungangkeun informasi. Metode mind mapping mangrupa cara narik pikeun ngajorong sawala anu aktip sarta kreatip. Patali jeung wawaran di luhur, nu naliti kataji pikeun mipilah panalungtikan Diajar Ngaidentifikasi Nilai Sosial dina Teks Lagenda Ngagunakeun Metode Mind Mapping dina Murid Kelas VII Pelita Bandung. Rumusan perkara anu nu naliti ajukeun nyaeta; (1) sanggup teu nu naliti ngarancang, milampah sarta ngaevaluasi kagiatan bag-bagan diajar ngaidentifikasi nilai sosial dina teks lagenda ngagunakeun metode mind mapping dina murid kelas VII SMP Pelita Bandung sacara pas?; (2) sanggup teu siswa kelas VII SMP Pelita Bandung dina ngaidentifikasi nilai sosial dina teks lagenda sacara pas ?; sarta (3) efektif teu metode mind mapping digunakeun dina diajar ngaidentifikasi nilai sosial dina teks lagenda dina murid kelas VII Pelita Bandung sacara pas?. Padika panalungtikan nu naliti gunakeun nyaeta padika Pre-Experimental Design rupa The One Group Pretest Posttest kalayan teknik panalungtikan talaah pustaka, uji coba, tes sarta analisis. Sedengkeun kacindek kana minangka mangrupa : (1) Nu naliti sanggup ngarancang, milampah sarta ngaevaluasi bag-bagan diajar ngaidentifikasi nilai sosial dina teks lagenda ngagunakeun metode mind mapping. Kenging rata-rata peunteun ngararancang sarta pelaksanaan diajara sagede 3,6 sarta 3,63. (2) Murid kelas VII SMP Pelita Bandung sanggup ngahasilkeun ngaidentifikasi nilai sosial dina teks lagenda tur pas, ieu perkawis tiasa dibuktikeun tina peunteun rata-rata pretes sagede 52,33 sarta peunteun rata-rata postes sagede 69,5. Sedengkeun ganjor pretes jeung postes yaktos sagede 17,17. (3) Metode mind mapping efektif digunakeun pikeun murid kelas VII SMP Pelita Bandung dina diajar ngaidentifikasi nilai sosial dina teks lagenda. Ieu perkawis ngabuktikeun tina kenging itungan statistic kalayan kenging nembongkeun $t_{etang} > t_{tabel}$, nyaeta $128,13 > 2,042$ dina tingkat kapercayaan 95% kalayan darajat kabebasan 32, nu naliti nyindekkeun yen diajar ngaidentifikasi nilai sosial dina teks lagenda ngagunakeun metode mind mapping nu naliti rumuskeun dina ieu panalungtikan tiasa ditarima.

Kecap Konci : Diajar ngaidentifikasi, nilai sosial, teks lagenda, metode mind mapping.